
Nørresundby, den 14. september 2022

Referat Bestyrelsesmøde nr. 7 – 2022
Tid Mandag den 12. september 2022 – Kl. 19:00
Sted Vi mødes i lokalet i kælderen – Under selskabslokalet

Indgang fra søsiden
Til stede Peter Madsen – PM (Formand)

Henrik Hedelund – HH (Næstformand)
Marianne Otte Nielsen – MN (Kasserer)
Dorte Pernille Hansen – DH (Referent)
Lisbet Nikolajsen – LN
Jytte Visby Gravesen – JG (1. sup.)
Leif Jacobsen – LJ (2. sup.)

Afbud
Fraværende

Der er budt velkommen til Dorte , der er ny i bestyrelsen samt Jytte og Leif som nye suppleanter.

Dagsorden:

7.0 Godkendelse af referat 06–2022

Referatet er godkendt
7.1 Bestyrelsen konstruerer sig

Næstformand : Henrik Hedelund
Kasserer           : Marianne otte Nielsen
Referant           : Dorte pernille Hansen
Repræsentanter til Repræsentantskabet : Henrik Hedelund, Lisbeth Nikolajsen og Peter Madsen.

7.2 Meddelelser fra og til SHB/Administrationen

Formand for boligselskabet Hans Bøyen Christensen takker for hilsnen på til hans 25 års jubilæum
samt fødselsdag.
Peter henvender sig til boligselskabet omkring godkendelse af afdelingsreferat i bestyrelsen, inden
dette lægges ud til beboere på hjemmesiden.
Vi vil ligeledes henstille til, at fysiske papirer ved nyindflyttelser, såvel som på hjemmesiden bliver
updateret.
7.3 Evaluering af afdelingsmødet

Vi foreslår at næste års afdelingsmøde starter med spisning fra 18-19 for dem der ønsker dette, og
det ordinære møde starter kl. 19:00.
Vi er tilfredse med mødet der foregik i god ro og orden.
Ift. lugten i vaskerierne(maskinerne) skulle der være orden på det nu. Vi tjekker op på det, og i vil
høre nærmere, såfremt dette ikke er sket, i næste referat.
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7.4 Forslag til opslag fra tirsdagsklubben og retningslinjer for samarbejdet

Tirsdagsklubben uddeler invitation til tirsdagsklub i postkasserne. Kontakt Johannes, skulle i have
spørgsmål til dette.
Bestyrelsen opfordrer tirsdagsklubben til at sætte skilt på køleskab samt diverse der er deres i
fælleslokalerne.

7.5 Forslag til aktiviteter og samarbejde med aktivitetsudvalget

Vi vil indstille til boligselskabet, at såfremt man vil benytte
fælleslokalerne til aktivieter, at det kun er beboere i Lindholm
Søpark, der benytter lokalerne.(undtaget er evt. hjælpere til
handicappede og genoptræning)
Hvis gåklubben om mandagen vil benytte lokalerne, skal de kontakte
og aftale med aktivitets udvalget.

Ideer til aktivitetsudvalget :
- Forslag til loppemarked (på græsarealet) så hurtigt som muligt.
-Julehygge/juletræ
-Ovennævnte gåture om mandagen
HH- Fælles arrangement: Gør din hverdag mere sikker.
Politiets foredrag om identitetstyveri samt cyberkriminalitet.
7.6 Eventuelt.

Der er ytret forspørgsel om lokale kunstnere kan/må udstille deres kunst i festlokalerne.(i stedet
for de nuværende billeder der hænger der )
Bestyrelsen kontakter indledningsvis boligselskabet for at høre om mulighed for dette, ifht
forsikering mm. Dette punkt er på næste afdelingsmødes dagsorden.
Spørgsmål omkring affaldsposer til restaffald. De kan hentes på Bakkevaje 30 B eller bestilles ved
kommunene/renovation (når de har nogen)
7.7 Dato for de næste bestyrelsesmøder

Som udgangspunkt mødes bestyrelsen den 2. mandag i hver måned.

Møder resten af 2022 :

17.10.2022

14.11.2022

12.12.2022

For referat - Dorte Pernille Hansen
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